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CARL AZUZ, CNN ANCHOR: Welcome to CNN STUDENT NEWS. My name is Carl Azuz. We are starting today with a recap of a hostage situation that unfolded this week in Australia. In its largest city, Sydney, a gunman entered a cafe Monday and took about 17 people hostage. Australian officials believe he acted alone. They don`t know yet what he wanted or why he targeted the cafe. Officials say the suspect was born in Iran. He considered himself a Muslim religious leader. He had a criminal record in Australia, and experts believe he was inspired by Middle Eastern terrorists groups.
我是Carl Azuz。这里是CNN学生新闻中心，欢迎收看今天的时事新闻。首先我们来说一说发生在澳大利亚人质劫持事件。事件发生周一，一位持枪男子冲进一家咖啡店劫持了17名人质。澳大利亚官方认为该男子是单独作案。但是不知道其动机何在，也不知道为什么选择了咖啡店作为劫持地点。有官员表示该犯罪嫌疑人出生在伊朗，他自称自己为穆斯林宗教领袖。该男子在澳大利亚有过犯罪前科，专家认为他是受中东恐怖组织影响发起的劫持行动。
Hours after the standoff began, several of the hostages escaped, and 16 hours into the siege, Australian Special Forces and police storm cafe from two entrances. They killed the gunman and ended the standoff. Two of the hostages died in the siege, four others, including a police officer were injured.
对峙进行几个小时之后又几名人质成功逃脱，在经过16小时对峙，澳大利亚特种部队和警察从咖啡店两侧入口冲进店内，击毙了劫持者，结束了对峙。另外两名人质在交火中丧生，还有其他四人受伤，其中包括一名警察。
Australian Prime Minister Tony Abbott called it a difficult day, but said Australians had risen to the challenge.
澳大利亚首相托尼艾伯特称今天是艰难的一天，但是澳大利亚群众有能力迎接挑战。
Staying near Australia for our second story, hundreds of miles off the country`s coast, searchers are scouring the ocean floor for the wreckage of Malaysia Airlines Flight 370. It was traveling from Kuala Lumpur, Malaysia to Beijing, China, on March 8. Authorities believe it took a turn, and then just vanished somewhere over the Indian Ocean. The disappearance of its 239 passengers and crew is one of the biggest stories and mysteries of 2014.
紧接着是澳大利亚另一条新闻，在该国数百英里的海岸线，搜救人员正在海底搜寻马来西亚航班MH370残骸。该航班在3月8号从马来西亚吉隆坡起飞飞往中国北京坠入印度洋某地。失踪人员一共有239名乘客和机组人员，这一事件是2014年发生的最大新闻和神秘事件。
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